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Astorácké hry

Vážení čtenáři,

je tomu již pár měsíců, kdy jsem psal můj první předvánočně-novoroční příspěvek do našeho Astorníku.  
Nyní s odstupem více jak půl roku je tu opět má „oblíbená“ činnost psaní článku. Rád bych Vám přiblížil 
aktuální dění v Astorii a také zhodnotil první 
polovinu tohoto roku.

První polovina roku 2024 v Astorii se nesla v 
duchu nastoleného trendu roku 2023 a kon-
solidace akcionářské struktury, která úspěšně 
proběhla těsně před napsáním tohoto článku. 
Díky tomu Vám mohu sdělit, že tradice a pří-
běh Astorie pokračuje. Zároveň u nás během 
první poloviny roku proběhlo poměrně hodně 
událostí, mezi které bych zařadil re-branding 
značky, systémové změny, projekt “Astorie 
pomáhá”, společná vzdělávací setkání a Asto-
rácké sportovní hry 2024 na Srní.

Na první pohled viditelnou událostí je re-bran-
ding značky. Změnu loga jsme se rozhodli udě-
lat po dlouhých 23 letech. Víme, že se zde jedná o subjektivní záležitost, ale zároveň věříme, že většině 
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klientů i čtenářů se nová image Astorie bude líbit. 

Astorácké sportovní hry přinesly kromě vynikajících sportovních výkonů zároveň i něco důležitějšího, než 
vyhrát sportovní klání. Přinesly nám v Astorii opět soutěživost, radost, porozumění a hlavně vzájemné 
propojení všech Astoráků v rámci celé repub-
liky. Byla opravdu radost sledovat jednotlivé 
týmy namíchané z členů jednotlivých koutů 
republiky, jak společně soutěží, prožívají své 
výhry, ale i prohry. Výsledkem jsou velmi dobré 
mezilidské vztahy Astoráků, kteří si mezi sebou 
více pomáhají i po profesní stránce, což vede 
nejen k ekonomickému růstu společnosti, ale 
též k vyšší vnitřní hodnotě naší společnosti, v 
neposlední řadě také k lepšímu servisu smě-
rem k vám, našim čtenářům, klientům.

Chtěl bych ještě zmínit a podpořit náš projekt 
“Astorie pomáhá”. Já osobně jsem opravdu 
šťastný, že zde mohu o tomto projektu napsat. 
Jsme aktuálně úplně na začátku, ale věřím, že 
si ho všichni Astoráci vezmou za své a budeme společně pomáhat lidem, kteří neměli tolik štěstí a z růz-
ných důvodů neprožívají zcela plnohodnotný život. Kromě finančních darů se projekt bude zaměřovat 
i na dobrovolnickou činnost, která je mnohdy důležitější. V rámci projektu se nám již podařilo podpořit  
Alex Borskou. Alex je česká paralympionička, která bude naši republiku reprezentovat na Letních para-
lympijských hrách v Paříži. Takže za Astorii mohu hrdě napsat:” Alex držíme palce!”

Na závěr bych chtěl všem v Astorii moc po-
děkovat za vaší práci, podporu a důvěru. Rád 
bych též vyslovil přání směřující do druhé po-
loviny letošního roku. Budu velmi šťasten, když 
se v Astorii minimálně naváže na úspěšnou 
první polovinu roku a u vás čtenářů, aby druhá 
polovina roku byla ještě úspěšnější, spokoje-
nější a šťastnější.

Pavel Deutsch
předseda představenstva

Bylo pro mne potěšením s vámi  být. Proč? 
Úžasní lidé, přátelská atmosféra,  prostředí Šu-

mavy, pohodlí hotelu, bezvadná organizace, rozmanitý program od slavnostní části, vyhlašování nejlep-
ších, poděkování seniorům, soutěže, ocenění nejlepších a společenský večer s tancem, hudbou, foto-
koutkem, ale i prostor pro „diskuzi“ a upevňování zdraví na baru… Toho všeho a mnohého nepopsaného 



jsem by aktivním účastníkem!

Co mne zaujalo? Lidskost a nápaditost Pavla Deutsche a jeho týmu – ocenění bramborového místa v 
podobě pytlíku brambor, vazba na nedávný šampionát v hokeji a předání puků a pak dresu nejlepšímu 
sázkaři, nalosování  týmů – každý mohl najít 
uplatnění v některé z disciplín a při tom všem 
se přátelit. To vše doprovázelo nasazení a 
nadšení všech účastníků, které přes soutěžní 
rivalitu až po vyhlášení nejlepších přispívalo k 
vzájemnému sbližování a poznávání se.

Pár střípků – poznal jsem neskutečný příběh 
Míši a její dcery Alex, která jede na Olympiádu 
(fanděte a podporujte), Míla ze Svitav mě vrá-
tila ve vzpomínkách do „mládí,“  před víc než 
30-ti lety jsem ji, ještě vlasatý, učil na základce, 
s Igorem a Hankou jsem nad obrázky cestoval 
a nahlédl na druhý konec světa,…u baru jsem 
si užil s Vendou Havlíkem a dalšími a dalšími a 
ještě bych mohl pokračovat, a tak se ostatním, které jsem nezmínil, omlouvám…

Nebylo důležité vítězit, ale účastnit se, aktivně si odpočinout. 

Věřím, že v radosti a zdraví. Bylo to prima, užil jsem si to s vámi náramně a budu se těšit příště.

Krásné léto všem a děkuji vám za celý tým ČPP (i za další přímé účastníky akce: Petru Hrdinovou, Honzu 
Zdražila a Ivo Fabiána) za spolupráci. Moc si jí 
vážíme.

Váš Laďa Košťál
ČPP

Dne 6. června jsme se setkali v krásném pro-
středí hotelu Srní, abychom si společně užili 
den plný inspirace, spolupráce a zábavy. Naše 
firemní setkání přineslo nejen mnoho užiteč-
ných informací, ale také posílilo naši firemní 
kulturu a přátelské vztahy.

Ráno jsme začali inspirativní konferencí, kde 
jsme se dozvěděli o novém projektu „Astorie 
Pomáhá“. Tento projekt je zaměřen na podpo-

ru komunity a skládá se ze tří pilířů:

Pomáhej pohybem: Vlastní pohyb s aplikací EEP, která nám umožňuje sledovat a zaznamenávat naše 
aktivity a zároveň přispívat na dobročinné účely.



Finanční dar: Možnost přispívat finančně na vybrané charitativní projekty.

Firemní dobrovolnictví: Aktivní zapojení našich zaměstnanců do dobrovolnických aktivit, kde můžeme 
přímo pomáhat tam, kde je to potřeba.

Ráda jsem se stala garantem projektu Astorie 
Pomáhá. Moc si vážím rozhodnutí tento pro-
jekt spustit a věřím, že se aktivně zapojíme a 
budeme společně „tvořit dobro“.

Po obědě jsme se vrhli na naši první Astorác-
kou sportovní akci. Bylo skvělé vidět všechny 
kolegy, jak se zapojují do různých sportovních 
aktivit s nadšením a týmovým duchem. Smích, 
soutěžení a vzájemná podpora byly všudypří-
tomné a vytvořily nezapomenutelnou atmo-
sféru.

Tato akce byla dalším důkazem naší silné fi-
remní kultury, která je založena na spolupráci, 
vzájemném respektu a podpoře. Jsem hrdá na 
to, že můžu být součástí takového týmu, který nejen tvrdě pracuje, ale také se umí bavit a podporovat se 
navzájem.

Děkujeme všem za účast a těšíme se na další společné akce!

Alena Kejzarová
Garant projektu Astorie pomáhá

Pomáhejte pohybem
Přidejte se k týmu ASTORIE
Pohybem s mobilní aplikací pomáhá téměř 130 
tisíc lidí. Podpořili už takto více než 100 pro-
jektů po celé republice. Uživatelé aplikaci EPP 
zapínají třeba při běhu nebo při jízdě na kole, 
individuálně i při hromadných sportovních 
akcích.

 
 

Pomáhají tak získat peníze na projekty, které ČEZ zrovna podporuje.

Stáhněte si aplikaci na Google Play (Android) nebo v App Store (iOS), regist-
rujte se a přidejte se k týmu ASTORIE (kód 2CGZL3). Poháhejme tak společně!


